

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 40/2016**

**Aika:** 25.10.2016 klo 19.30

**Paikka:** Mannerheimintie 150 A

**Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja  
Laura Renholm, sihteeri  
Linnea Viherkenttä  
Harri Gröhn  
Enna Hakala  
Helinä Teittinen  
Sinia Raittila (saapui kohdassa 11.3, poistui kohdassa 11.3)  
Alberto Guidastri (saapui kohdassa 11.1, poistui kohdassa 11.1)

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 19.52.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Taloudenhoitaja Gröhn kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Gröhnä ruuasta.

Kiitettiin sihteeri Renholmia kokouspaikasta.

Todettiin Oktoberfest-sitsejä vietetyn.

Todettiin TuKY:n ja Stadgan vuosijuhlia ja sillistä vietetyn.

Todettiin Kirkkotien olleen tavallistakin huonommassa kunnossa.

Kiitettiin Lexin hallituksen jäseniä hallituksen majoittamisesta.

Kiitettiin toimistos sihteeri Sanna Vasamaa tuliaisista.

#### **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

Siirryttiin kohtaan 10.

## **6. Opintoasiat**

### **6.1 Seminaarivapaapaikat**

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

### **6.2 ON- ja OTM-koulutusohjelmien johtoryhmien opiskelijaedustajat**

Opintovastaava Teittinen poistui kello 23.24.

Päätettiin ehdottaa ON-koulutusohjelman johtoryhmän opiskelijaedustajaksi Helinä Teittistä.

Päätettiin ehdottaa OTM-koulutusohjelman johtoryhmän opiskelijaedustajiksi Helinä Teittistä ja Eeva-Leena Perttulaa.

Opintovastaava Teittinen palasi kello 23.28.

### **6.2 Muut opintoasiat**

Ei muita opintoasioita.

## **7. Ulkoasiat**

### **7.1 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäen poissa ollessa puheenjohtaja Järvi esitteli ulkoasiat.

Järvi totesi Artiklan KV-viikon alkaneen.

### **7.2 Oktoberfest-sitsit 20.10.**

Puheenjohtaja Järvi esitteli Oktoberfest-sitsien toteumaan. Todettiin Oktoberfest-sitsien toteuman tehneen 35,48 euroa voittoa ilman sitseille myönnettyä 500 euron tila-avustusta. Hyväksyttiin toteuma. (Liite 2)

### **7.3 Codex-sitsit 3.12.**

Keskusteltiin Codex-sitsien budjetista.

### **7.4 Vaihtarisitsit**

Puheenjohtaja Järvi esitteli Vaihtarisitsien toteumaan. Todettiin Vaihtarisitsien tehneen 10 senttiä voittoa. Hyväksyttiin toteuma. (Liite 3)

### **7.5 Muut ulkoasiat**

Vastaanotettiin Lex Press 04/16.

Vastaanotettiin Vapaaboomari 4/16.

## **8. Tiedotusasiat**

### **8.1 Nettisivujen päivittäminen**

Tiedotusvastaava Takalon poissa ollessa puheenjohtaja Järvi esitteli tiedotusasiat.

Järvi totesi nettisivuja päivitetyn.

### **8.2 IV:n päätoimittajan ja taittajan valinta vuodelle 2017**

Päätettiin avata haku IV:n päätoimittajaksi. Todettiin hakuajan päättyvän 25.11.

Päätettiin lähettää asiasta hakukuulutus pykälä-infoon.

### **8.3 Muut tiedotusasiat**

Keskusteltiin phuksitoimikuntien mahdollisuudesta hyödyntää Pykälän Instagramia.

## **9. Yrityssuhdeasiat**

### **9.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Renholm kertoi menneistä yhteistyötapaamisista.

Renholm totesi kokoustaneensa YRSUn kanssa ja kertoi kokouksessa läpikäydyistä asioista.

### **9.2 Yrityssuhdetoimikunnan valinta vuodelle 2017**

Päätettiin avata haku kolmeksi yrityssuhdevastaavaksi. Velvoitettiin sihteeri Renholm lähettämään tästä hakukuulutus pykälä-infoon.

Keskusteltiin yrityssuhdevastaavien provisiosta.

### **9.3 Vuosijuhlamarsalkoiden valinta vuodelle 2017**

Päätettiin avata haku kahdeksi vuosijuhlamarsalkaksi. Velvoitettiin sihteeri Renholm lähettämään tästä hakukuulutus pykälä-infoon.

### **9.4 Muut yrityssuhdeasiat**

Sihteeri Renholm totesi YSV:n kokoustaneen edellisellä viikolla.

Renholm kertoi excursioiden kuulumisista.

## **10. Talous**

### **10.1 Valmennuskurssit**

Todettiin valmennuskurssien budjetin käsiteltävän jäljempänä.

### **10.2 Spex**

Ei uutta asiaa Spexistä.

### **10.3 Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

### **10.4 Tulevan vuoden talousarvio**

Keskusteltiin tulevan vuoden talousarviosta.

Siirryttiin kohtaan 11.3.

Keskusteltiin tulevan vuoden talousarviosta.

### **10.5 Muut talousasiat**

Taloudenhoitaja Gröhn muistutti kaikkia kuiteista.

Keskusteltiin Kannujen kossuillan ja keskustakampuksen tila-appron kulujen maksamisesta.

Palattiin kohtaan 6 ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

## **11. Yleisasiat**

### **11.1 Ulottuvuusbileet 2.11.**

Ulottuvuustoimikunnan puheenjohtaja Alberto Guidastri saapui kello 21.

Toivotettiin Guidastri tervetulleeksi kokoukseen.

Guidastri kertoi Ulottuvuusbileiden järjestelyistä, koristeluista, lipunmyynnistä, ohjelmasta, palkinnoista, narinkan toteuttamisesta ja vuoroista.

Gudastri poistui kello 22.20.

Kokoustauko alkoi kello 22.20.

Kokoustauko päättyi kello 22.45.

Palattiin kohtaan 10.4 ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen.

### **11.2 Glamoursitsit 9.11.**

Keskusteltiin Glamoursitsien haalarimerkistä, tiedotuksesta, budjetista, tarjoiluista, osallistujamäärästä ja lippujen hinnoista.

### **11.3 Sonniaiset 16.11.**

Sonniaistoimikunnan puheenjohtaja Sinia Raittila saapui kello 20.22.

Toivotettiin Raittila tervetulleeksi kokoukseen.

Raittila kertoi Sonniaisten teemasta, ohjelmasta, sponsoreista, tarjoiluista, budjetista ja koristeista.

Keskusteltiin sonniehdokkaiden saunottamisesta.

Raittila poistui kello 21.00.

Siirryttiin kohtaan 11.1.

### **11.4 Pikkujoulut 24.11.**

Keskusteltiin Pikkujoulujen Facebook-tapahtumasta, tarjoiluista, lipunhinnasta, ohjelmasta, jatkoista ja jatkojen osallistujamäärästä sekä tarjoiluista.

### **11.5 Korruptiositsit 2.12.**

Sihteeri Renholm kertoi Korruptiositsien teemasta, yritys yhteistyöstä, budjetista, laulunjohtajista ja emännistä.

### **11.6 Kiitosristeily 13.-15.12.**

Keskusteltiin Kiitosristeilyn kyselylomakkeesta, ilmoittautumisen järjestämisestä ja haalarimerkistä.

### **11.7 Muut syksyn tapahtumat**

Ei muita syksyn tapahtumia.

### **11.8 Muut yleisasiat**

Ei muita yleisasioita.

## **12. Tilat**

### **12.1 Remppa**

Keskusteltiin remontin kuluista.

### **12.2 Väistötilat**

Keskusteltiin Casan alakerran isoon saliin jääneistä tavaroista ja sovittiin valiokuntien puheenjohtajien jatkossa loppusiivouksen yhteydessä tarkistavan, ettei mitään jää alasaliin.

### **12.3 Muut tila-asiat**

Ei muuta tila-asiaa.

## **13. Muut esille tulevat asiat**

### **13.1 Hallitusvaalipaneeli 7.11.**

Keskusteltiin hallitusvaalipaneelin esitietolomakkeesta.

### **13.2 Yhdistyksen sääntömääräinen syyskokous 14.11.**

Ei uutta asiaa yhdistyksen sääntömääräisestä syyskokouksesta.

### **13.3 HYYn edustajistovaalit**

Todettiin HYYn edustajistovaalien vaalikahvien olevan seuraavana päivänä toimistolla.

### **13.4 Muut esille tulevat asiat**

Keskusteltiin Pykälän juhlissa mahdollisesti kuvattavasta makasiiniohjelmasta oppimistarkoitukseen. Todettiin tämän olevan mahdollista tietyin edellytyksin.

## **14. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 1.11. kello 18.00.

Todettiin yleisvastaava Hakalan olevan pullavuorossa.

Opintovastaava Teittinen ja tilavastaava Viherkenttä totesivat mahdollisesti myöhästyvänsä hallitustyöhön liittyvien syiden vuoksi.

## **14. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 0.51.

## **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Katariina Järvi  
Puheenjohtaja

---

Laura Renholm  
Sihteeri